
 
PROTOKÓŁ NR XXXVII 

RADY MIEJSKIEJ W BLACHOWNI 

z dnia 26 sierpnia 2021 roku  

z obrad XXXVII Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej w Blachowni 

przy Placu Wolności nr 2 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
35

, zakończono o godz. 17 
06

 

Sesji Przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni Paweł Hreczański 

W sesji uczestniczyło 15 Radnych, co stanowi 100 % ustawowego składu Rady 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska, 

Skarbnik Gminy – Edyta Hoppe, 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski, 

Pracownicy ZMK w Blachowni, 

Kierownik SPO – Olga Kacprzak, 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności sołtysów. 

3. Opinie Komisji. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Uchwała Nr 211/XXXVII/2021 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa 

w Gminie Blachownia na rok szkolny 2021/2022. 

6. Uchwała Nr 212/XXXVII/2021 w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy 

w zakresie gospodarki komunalnej. 

7. Uchwała Nr 213/XXXVII/2021 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 176/XXX/2020 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

8. Uchwała Nr 214/XXXVII/2021 w sprawie: przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 

2021 roku”. 

9. Uchwała Nr 215/XXXVII/2021 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(Sezamkowa). 

10. Uchwała Nr 216/XXXVII/2021 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 

2021. 

11. Uchwała Nr 217/XXXVII/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy 

Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska. 

12. Uchwała Nr 218/XXXVII/2021 uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Wyrazowa w sprawie terenu, na którym funkcjonował tor wyścigowy. 

13. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

Porządek obrad 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 



5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Interpelacje i wnioski radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w Gminie 

Blachownia na rok szkolny 2021/2022. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy w zakresie 

gospodarki komunalnej.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 176/XXX/2020 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 

Blachownia w 2021 roku”. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (Sezamkowa). 

13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (Jagodna). 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 

2021. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy 

Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek 

Śląska. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Wyrazowa w 

sprawie terenu, na którym funkcjonował tor wyścigowy. 

17. Wolne wnioski. 

18. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

Ad. 1. 

Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady XXXVII Sesji 

przywitał radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 radnych (w tym 2 radnych zdalnie), co stanowi kworum 

niezbędne do prowadzenia obrad sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia 

przeprowadzenie ważnych wyborów oraz podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Ad. 2. 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad.    

2.1.Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek „Wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie 

przystąpienia Gminy Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony 

Wierzchołek Śląska”  

 

głosowanie Wniosek Burmistrza Blachowni o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej w Blachowni z dnia 



03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska” 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:38:02 - 15:39:02 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 



15 Wącław Dariusz ZA 

2.1.1. Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner złożyła 

„Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców Wyrazowa w sprawie terenu, na którym funkcjonował 

tor wyścigowy”. 

 

głosowanie Wniosek Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu „Podjęcie uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji mieszkańców Wyrazowa w sprawie terenu, na 

którym funkcjonował tor wyścigowy”. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:39:39 - 15:40:14 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 



7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

2.2. Przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek 

obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:42:48 – 15:43:22 

typ głosowanie jawne imienne większość bezwzględna 

Podsumowanie 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 



2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych.    

3.1. Usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca 2021 

roku Radnego Jacka Roguta. 

 

głosowanie Usprawiedliwienie nieobecności na posiedzeniu Komisji w dniu 23 

czerwca 2021 roku Radnego Jacka Roguta. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:43:59 - 15:44:22 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Usprawiedliwienie zostało przyjęte jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji nr XXXVI z dnia 23 czerwca 2021 

roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji nr XXXVI z dnia 23 czerwca 

2021 roku. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:44:57 - 15:45:25 



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radna Małgorzata Bernat, 

Radny Sebastian Szczepaniak, Radny Krzysztof Czerwik. 

 

głosowanie Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków w składzie Radna Małgorzata 



Bernat, Radny Sebastian Szczepaniak, Radny Krzysztof Czerwik. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 15:46:03 - 15:46:32 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 



14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 6. Informacja o pracy Burmistrza w okresie międzysesyjnym.    

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła informację o pracy w okresie 

międzysesyjnym( informacje stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 7. Interpelacje i wnioski radnych.    

Rada Renata Kolman złożyła interpelacje w sprawie: 

1. Podania ilości spraw sądowych w Gminie oraz kosztów z tym związanych. 

2. Budowy ścieżki rowerowej przy ul. Zielonej w Trzepizurach. 

3. Podani ilości kont Urzędu i linii debetowych. 

4. Działania tężni solankowej. 

5. Dowieszenia lampy ulicznej przy ul. Wręczyckiej.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa 

w Gminie Blachownia na rok szkolny 2021/2022.  

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projekt 

uchwały. 

Przewodnicz Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Bernat przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w 

Gminie Blachownia na rok szkolny 2021/2022. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:06:30 - 16:07:10 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 211/XXXVII/2021 w sprawie określenia średnich cen jednostek paliwa w 

Gminie Blachownia na rok szkolny 2021/2022 została podjęta jednogłośnie. 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 0 0 % nieoddanych 0 0 % 



SIĘ głosów 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy w zakresie 

gospodarki komunalnej 

 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projekt 

uchwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia zadań własnych Gminy w 

zakresie gospodarki komunalnej 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 



wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:10:05 - 16:10:32 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 212/XXXVII/2021 w sprawie powierzenia zadań własnych Gminyw 

zakresie gospodarki komunalnej została podjęta jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 



Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 176/XXX/2020 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Przewodnicz Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury i Sportu, 

Promocji Gminy i Integracji Europejskiej Małgorzata Bernat przedstawiła pozytywną 

opinię do projektu uchwały. 

 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Renata Kolman odnośnie punkt 3 załącznika podpunkt b) finansowanie innych 

przedsięwzięć, jako alternatywy dla nałogu alkoholowego - 118 813,22zł zapytał, czy jest 

plan przedsięwzięć w tym zakresie?  

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że są to zadania, które są 

realizowane na bieżąco: prowadzenie świetlicy, która się znajduje w Centrum Aktywności 

Obywatelskiej, finansowanie imprez letnich, np. pożegnanie lata. 

Komisja zatwierdziła plan działania i zgodnie z nim będą realizowane.. 

Radna Renata Kolman zapytała, czy ww. środki są poza wyszczególnionymi w punkcie 

1 środkami finansowymi? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedział, że pkt 1 obejmuje prowadzenie 

punktu konsultacyjnego jest to kwota 64 000 zł. Punkt konsultacyjny prowadzony jest 

w Centrum Aktywności Obywatelskiej. Większość działań dedykowane jest osobom, które 

mają problem alkoholowy oraz dla osób współuzależnionych, którzy maja zapewnioną 

opiekę psychologa i instruktora terapii uzależnień.  

Finansowanie innych przedsięwzięć to są zadania otwarte dla mieszkańców, które się 

odbywają na świeżym powietrzu. Tak jak np. pożegnanie lata, gdzie są koncerty ogólnie 

dostępne dla wszystkich. Natomiast nie są tożsame z działalnością punktu konsultacyjnego, 

który jest ściśle dedykowany osobom uzależnionym i ich rodzinom.  

Finansowanie innych przedsięwzięć to jest alternatywa dla nałogu alkoholowego. Czyli to są 

działania dla osób, które nie mają problemów alkoholowych, aby zapewnić im czas wolny. 

Finansowane były również częściowo wakacyjne zajęcia dla dzieci. W Centrum Aktywności 

Obywatelskiej znajduje się świetlica dla dzieci, na której odbywają się zajęcia. Finansowanie 

innych przedsięwzięć jest dedykowane wszystkim mieszkańcom. 

Radna Renata Kolman zapytała. odnośnie kontroli punktów sprzedaży napojów 

alkoholowych, czy jest program kontroli? Czy to jest wybiórczo? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedział, że jest program, plan kontroli. Na 

na terenie gminy odbywają się kontrole dwukrotnie w ciągu roku według planu.  

Radna Renata Kolman zapytała o opłatę za orzeczenia biegłych? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedział, że jest to kwota 6000 zł jest to 

kwota prognozowana, planowana. W porównaniu z wydatkami, które były w zeszłym roku 

w tej chwili trochę jest zwiększona. Na terenie gminy mamy dwóch biegłych psychologa 

i psychiatrę, z którymi mamy podpisane umowy. Wynagrodzenie jest płatne od jednego 

orzeczenia skierowanej osoby na badanie. przez GKRPA. 

 

Radny Marek Kułakowski zapytał czy w uchwale nie powinno być dopisane również 

w sprawie Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomani? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedział, że uchwała w sprawie narokamani 

nie jest zmieniana. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały Nr 176/XXX/2020 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia 



Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2021 r. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:20:39 - 16:22:08 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 213/XXXVII/2021 w sprawie: zmiany Uchwały Nr 176/XXX/2020 Rady 

Miejskiej w Blachowni z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2021 r została podjęta 

jednogłośnie. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 



13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia 

w 2021 roku”. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli; 

Radny Marek Kułakowski zapytał, czy mieszkańcy zgłaszali uwagi podczas konsultacji? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że nie było uwag. 

Radna Renata Kolman poinformowała, że uwagi  do projektu uchwały zgłaszała 

pracownikowi ZMK, uważa, że uchwała jest wadliwa. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia ,,Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Blachownia w 2021 roku”. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:25:57 - 16:26:26 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 214/XXXVII/2021 w sprawie: przyjęcia ,,Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Blachownia w 

2021 roku” została podjęta większością głosów. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 13.33 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 



lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(Sezamkowa). 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli; 

Radny Marek Kułakowski zapytał, kto zaproponował nazwę ulicy? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymanska odpowiedziała, że był to wniosek grupy 

mieszkańców. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(Sezamkowa). 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 



 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:30:08 - 16:31:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 215/XXXVII/2021 w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(Sezamkowa) została podjęta większością głosów. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz PRZECIW 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej (Jagodna). 



Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił negatywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że właścicielowi 

drogi bardzo zależy na nazwie ul. Jagodna. Jest to poprawna nazwa, ponieważ w Polsce 

występują są już takie nazwy ulic. Jednak do Rady należy decyzja w tej kwestii. 

Radna Renata Kolman stwierdziła, że jest to droga prywatna. Jeżeli właściciel sobie 

życzy żeby takiej nazwy to nie widzi powodu sprzeciwiania się.  

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

(Jagodna). 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:34:47 - 16:35:34 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała nie została podjęta. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 5 33.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 7 46.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

3 20 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara WSTRZYMAŁA SIĘ 

2 Bernat Małgorzata PRZECIW 

3 Borek Tadeusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 Borycka Katarzyna PRZECIW 



5 Czech Tomasz PRZECIW 

6 Czerwik Krzysztof PRZECIW 

7 Gajzner Ewelina WSTRZYMAŁA SIĘ 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek PRZECIW 

11 Rećko Tomasz PRZECIW 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz PRZECIW 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 

2021. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

W dyskusji udział wzięli: 

Radna Renata Kolman zapytała, z czego wynika zmniejszenie środków na gospodarkę 

mieszkaniową? 

Skarbnik Gminy Edyta Hoppe odpowiedziała, że z gospodarki mieszkaniowej  zostały 

przesunięte na drogi, ponieważ brakowało środków.    

Radna Renata Kolman zapytała, z czego wynika zwiększenie o 2 000 zł?  

Skarbnik Gminy Edyta Hoppe odpowiedziała, że z pozostałej działalności zostały 

przesunięte środki na szkolenia.  

Radna Renata Kolman zapytała o zwiększenie wydatków na różne rozliczenia, jakich 

rozliczeń dotyczy?  
Skarbnik Gminy Edyta Hoppe odpowiedziała, że bardziej szczegółowo wyjaśni 

Radnej w Urzędzie , ponieważ nie ma ze sobą wszystkich materiałów.   

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na 

rok 2021. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 



data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:40:53 - 16:41:20 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 216/XXXVII/2021 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Blachownia na rok 

2021 została podjęta większością głosów została podjęta większością głosów. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

2 13.33 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata WSTRZYMAŁA SIĘ 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska. 



Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Wiceprzewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Jerzy Szkurłat przedstawił pozytywną opinię Komisji 

do projektu uchwały. 

 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej w 
Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia do 
Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:45:54 - 16:46:54 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 217/XXXVII/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr 27/VI/2011 Rady Miejskiej 

w Blachowni z dnia 03.03.2011 roku w sprawie przystąpienia Gminy Blachownia 

do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Zielony Wierzchołek Śląska. 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 



8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek ZA 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców Wyrazowa w sprawie 

terenu, na którym funkcjonował tor wyścigowy. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Sebastian Szczepaniak odczytał projektu 

chwały. 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner 

przedstawia sprawozdanie z przebiegu przeprowadzonego postępowania oraz 

uzasadnienie do projektu uchwały.  

Radny Marek Kułakowski zapytał na co skarżyli się mieszkańcy Wyrazowa? 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Ewelina Gajzner 

odpowiedział, że na bezprawne korzystanie z toru i na hałas.   
Radny Krzysztof Czerwik zapytał,  kiedy będzie zabezpieczony teren? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańka odpowiedziała, że muszą wyszacować 

koszty a następnie będzie realizowane  

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Wyrazowa w sprawie terenu, na którym funkcjonował tor wyścigowy. 

jednostka Rada Miejska w Blachowni 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 26 sierpnia 2021 r. czas 16:53:04 - 16:53:44 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

Uchwała Nr 218/XXXVII/2021 uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji mieszkańców 

Wyrazowa w sprawie terenu, na którym funkcjonował tor wyścigowy została p-odjęta 

większością głosów. 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 

głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bagmat Barbara ZA 

2 Bernat Małgorzata ZA 

3 Borek Tadeusz ZA 

4 Borycka Katarzyna ZA 

5 Czech Tomasz ZA 

6 Czerwik Krzysztof ZA 

7 Gajzner Ewelina ZA 

8 Hreczański Paweł ZA 

9 Kolman Renata ZA 

10 Kułakowski Marek ZA 

11 Rećko Tomasz ZA 

12 Rogut Jacek WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Szczepaniak Sebastian ZA 

14 Szkurłat Jerzy ZA 

15 Wącław Dariusz ZA 

Ad. 17. Wolne wnioski.    

Radny Sebastian Szczepaniak poinformował, że w zeszłym tygodniu dzwoniła do niego 

mieszkanka ul. Wspólnej i zgłosiła problem z dzikami, które zniszczyły jej posesje. 

Na ulicę Wspólna dziki przychodzą w biały dzień, a przy tej drodze mieści się szkoła 

podstawowa. Od 1 września dzieci wracają do szkół i chodzi o ich bezpieczeństwo. Zapytał, czy 

będą podjęte działania, które będą mieć na celu rozwiązanie problemu? Chciałby, żeby działania 

zostały podjęte ze strony Nadleśnictwa, Starostwa Powiatowego i Gminy. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że problem dzików istnieje i jest 

bardzo poważny. Nie ma jednostki organizacyjnej, która miałaby odpowiedzialność. Gmina nie 

ma możliwości wydatkowania środków na ochronę przeciw dzikom. Starostwo Powiatowe, 

która działa w imieniu Skarbu Państwa ma w swoim zakresie obowiązek, który bagatelizuje. 

Gmina wysyła każde zgłoszenie obywateli do Starostwa Powiatowego i do Nadleśnictwa, ale 

nic się w tej sprawie nie dzieje.  

Radny Sebastian Szczepaniak odpowiedziała, że rozumie, że my nie mamy żadnych narzędzi 



wszystko jest dobrze, jak jest dobrze, jak się nikomu nic nie stanie. Gorzej jak dziecko zostanie 

przez takiego pokrzywdzone.  Powiedział, ze nadmierną populacja powinno się zająć Koło 

Łowieckie. 

 

Sekretarz Gminy Dariusz Wojciechowski poinformował, że otrzymaliśmy, jako Gmin 

informację ze Starostwa Powiatowego w miesiącu czerwcu. Po wyznaczeniu konkretnej osoby 

uprawnionej do odstrzał dzików na terenie gminy Blachownia, odstrzał regulowany w ilości 

kilkudziesięciu sztuk może się odbyć w porozumieniu ze Starostą i przedstawicielem Koła 

Łowieckiego. Jest to związane z doniesieniami Pani Burmistrz i radnych oraz mieszkańców. Na 

wniosek Pani Burmistrz odstrzał regulowany będzie przygotowany. Ilość odstrzału dzików jest 

regulowana przepisami i nie możemy zwiększyć tej ilości. Na terenie gminy Blachownia 

wyznaczone jest od 40 do 60.  

 

Radny Marek Kułakowski zgłosił, że przy ulicy Cmentarnej jest pojemnik na odzież, który 

ktoś rozwalił. Zaczęło się tworzyć  dzikie wysypisko  śmieci.   

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, ze zostało zgłoszone, żeby pojemnik 

został zabrany.   

Radny Sebastian Szczepaniak poinformował, że w ubiegłym roku wnioskował  

odnośnie uporządkowania posesji, działek przy ulicy Pięknej, które są bardzo zaniedbane. 

Ostatnio mieszkaniec pytał, jakie zostały podjęte działania, żeby ten bałagan został uprzątnięty. 

Na działkach są sterty suchego drzewa, uschnięte trawy. Wystarczy niedopałek papierosa i to 

wszystko może się zapalić. Sąsiad tej posesji czuje się zagrożony. Jakie możemy podjąć 

działania, żeby przymusić właścicieli działek do uprzątnięcia terenu?  

Po przeciwnej stronie ulicy jest podobna sytuacja. Wnioskował o wycięcie wysokiego drzewa 

osiki, które w trakcie silnego wiatru mogłoby się przewrócić na posesję budynki gospodarcze 

jednego sąsiada albo dom drugiego. Do dnia dzisiejszego nie został ustalony właściciel. Jakie 

możemy podjąć działania, aby działka została uprzątnięta? 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska odpowiedziała, że co do zasady, jeśli są takie 

zgłoszenia ustalamy właściciela nieruchomości. Wysyłamy pismo z prośbą o 
uprzątnięcie terenu z zagrożeniem, że jeżeli to nie zostanie zrobione zostaną obciążeni kosztami 

sprzątania. Z różnym skutkiem się to kończy. Zdarza się tak, że sprzątają porządkują. Natomiast 

w tym konkretnym przypadku, czy takie pismo było wysłane, jaka była odpowiedź, czy został 

ustalony właściciel? Trzeba sprawdzić w Urzędzie dokumenty.  

Ad. 18. Zamknięcie obrad Sesji Rady Miejskiej w Blachowni.  

Przewodniczący Rady Paweł Hreczański w związku wyczerpaniem porządku obrad 

zamknął XXXVII sesję Rady Miejskiej w 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

Iwona Gawlik 

        Paweł Hreczański 


